



Occupational Safety and Health (OSH) Policy

At Future Leaders International Private School, we are fully committed to maintaining a robust **Occupational Safety and Health Management System (OSHMS)** across all our activities, operations, and facilities. We continuously monitor performance, promote a strong safety culture, and strive for ongoing improvement in all health and safety practices. **Our OSH General Policy at Future Leaders International Private School** includes the following key objectives:

1. Adhering to all applicable local, federal, regional, and international regulations, including **ADEK requirements** and **ADOSH 4.0 standards**, as well as relevant best practices.
2. Establishing and maintaining a structured framework to set, implement, and review OSH objectives and targets, ensuring continuous improvement in safety performance.
3. Regularly identifying, assessing, and managing hazards through inspections, audits, and risk assessments, with timely corrective and preventive actions.
4. Safeguarding the health, safety, and well-being of all staff, students, contractors, visitors, and stakeholders within our premises.
5. Proactively preventing incidents, injuries, and illnesses by promoting safe work practices and effective risk management.
6. Developing, implementing, and testing effective emergency response procedures to ensure the safety of everyone at the school.
7. Providing adequate resources, facilities, and support to meet OSH requirements and achieve high standards of health and safety.
8. Encouraging and supporting health, wellness, and welfare initiatives for staff and students to foster a safe and positive environment.
9. Delivering comprehensive OSH training and awareness programs to all employees and contractors, ensuring competence, productivity, and safe practices.
10. Regularly reviewing and updating the OSHMS to enhance its effectiveness, sustainability, and alignment with ADEK and ADOSH 4.0 requirements.

This policy applies to all individuals associated with Future Leaders International Private School, including staff, students, visitors, contractors, and subcontractors, ensuring a safe and healthy environment for all.

Document No.	Issue Date	Review Date	Prepared By	Approved By
FLIS-OSH-P01-001	20 Aug 2025	20 Aug 2026	HSE Officer Rania	School Principal Eham Alabd





سياسة السلامة و الصحة المهنية

في مدرسة قادة المستقبل الدولية الخاصة ، نلتزم التزاماً كاملاً بالحفاظ على نظام قوي لإدارة الصحة والسلامة المهنية (OSHMS) في جميع أنشطتنا وعملياتنا ومرافقنا. ونواصل باستمرار مراقبة الأداء، وتعزيز ثقافة السلامة، والسعى إلى التحسين المستمر في جميع ممارسات الصحة والسلامة.

تشمل السياسة العامة للصحة والسلامة المهنية في مدرسة قادة المستقبل الدولية الخاصة

الأهداف الرئيسية التالية:

- الالتزام بجميع القوانين واللوائح ، بما في ذلك متطلبات (ADEK) ، إضافة إلى أفضل الممارسات ذات الصلة.
- إنشاء إطار منظم للحفاظ على الأهداف والمؤشرات ، وتنفيذها ومراجعةها، بما يضمن التحسين المستمر في الأداء.
- تحديد المخاطر وتقديرها بانتظام من خلال عمليات التفتيش ، مع اتخاذ الإجراءات التصحيحية في الوقت المناسب.
- حماية صحة وسلامة ورفاه جميع الموظفين والطلاب والمقاولين والزوار وأصحاب المصلحة داخل منشأتنا.
- منع الحوادث والإصابات والأمراض بشكل استباقي من خلال تعزيز ممارسات العمل الآمنة والإدارة الفعالة للمخاطر.
- تطوير وتنفيذ واختبار خطط وإجراءات فعالة لل الاستجابة للطوارئ لضمان سلامة جميع الأفراد في المدرسة.
- توفير الموارد والإمكانات والمرافق الكافية للوفاء بمتطلبات الصحة والسلامة المهنية وتحقيق أعلى معايير الأداء.
- تشجيع ودعم المبادرات التي تعزز الصحة والرفاهية لجميع العاملين والطلاب، بما يسهم في بيئة آمنة وإيجابية.
- تقديم برامج تدريبية في مجال السلامة لجميع الموظفين والمقاولين، لضمان الكفاءة وممارسات العمل الآمنة.
- مراجعة وتحديث نظام السلامة بانتظام لتعزيز فعاليته ، وضمان توافقه مع متطلبات ADOSH 4.0. و ADEK

تنطبق هذه السياسة على جميع الأفراد المرتبطين بمدرسة قادة العالميين الدولية الخاصة، بما في ذلك الموظفون، والطلاب، والزوار، والمقاولون، والمقاولون من الباطن، لضمان بيئة آمنة وصحية للجميع.

Document No.	Issue Date	Review Date	Prepared By	Approved By
FLIS-OSH-P01-001	20 Aug 2025	20 Aug 2026	HSE Officer Rania	School Principal Rham Al-Hajj

